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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XLII Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady. 

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 14. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 14, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XLI/2022 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

05 października 2022 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1 SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI 

UCHWAŁ RADY MIEJSKIEJ. (załącznik nr 3 do protokołu)    

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał Rady Miejskiej radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jego 

odczytania. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania.  
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AD. 2 INFORMACJA O REALIZOWANYCH I PLANOWANYCH DZIAŁANIACH 

INWESTYCYJNYCH W MIEŚCIE. (załącznik nr 4 do protokołu) 

Powyższą informację radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jej odczytania.   

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do otrzymanej informacji. 

 

AD. 3. INFORMACJA O DZIAŁALNOŚCI POWIATOWEJ I MIEJSKIEJ 

BIBLIOTEKI PUBLICZNEJ (załącznik nr 5 do protokołu) ORAZ MIEJSKIEGO 

OŚRODKA KULTURY W SKÓRCZU ZA ROK 2021 (załącznik nr 6 do protokołu). 

Powyższe informacje radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od ich odczytania.   

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do otrzymanych informacji. 

 

AD. 4 ANALIZA BIEŻĄCEJ DZIAŁALNOŚCI ZAKŁADU GOSPODARKI 

MIEJSKIEJ W SKÓRCZU WRAZ Z PRZEDSTAWIENIEM PERSPEKTYWY 

DALSZEJ DZIAŁALNOŚCI ZAKŁADU. (załącznik nr 7 do protokołu) 

Powyższą informację radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jej odczytania.   

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do otrzymanej informacji. 

 

AD. 5. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2022 ROK.  

(załącznik nr 8 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła radnym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLII/258/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 08 listopada 2022 r. 

została podjęta. 
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AD. 6 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2022 – 2033. (załącznik nr 9 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła radnym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLII/259/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 08 listopada 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 7 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI.  (załącznik nr 10 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 13, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 1. 

Uchwała Nr XLII/260/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 08 listopada 2022 r. 

została podjęta. 
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AD. 8 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

PRZYJĘCIA ROCZNEGO PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY 

MIEJSKIEJ SKÓRCZ Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI  

ORAZ PODMIOTAMI WYMIENIONYMI W ART. 3 UST. 3 USTAWY  

O DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU PUBLICZNEGO I O WOLONTARIACIE  

NA 2023 ROK. (załącznik nr 11 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLII/261/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 08 listopada 2022 r. 

została podjęta. 

  

AD. 9 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

ZMIANY UCHWAŁY NR XXV/164/2021 RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU  

Z DNIA 20 MAJA 2021 R. W SPRAWIE PRZYJĘCIA WIELOLETNIEGO 

PROGRAMU GOSPODAROWANIA MIESZKANIOWYM ZASOBEM GMINY 

MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA LATA 2021 – 2025. (załącznik nr 12 do protokołu) 

W tym momencie Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powitał przybyłego na salę 

obrad radnego Adama Gawrzyała, informując zebranych, że od tego momentu Rada będzie 

obradować w pełnym składzie.  

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 
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 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLII/262/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 08 listopada 2022 r. 

została podjęta. 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas XLII sesji 

Rady Miejskiej w dniu 08 listopada 2022 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na XLII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 14 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na XLII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 15 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na XLII sesji 

Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 16 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

W tej części obrad Przewodniczący Krzysztof Czapiewski przedstawił zebranym 

informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Starogardzie Gd. o wynikach przeprowadzonej 

analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok radnych Rady Miejskiej w Skórczu (załącznik 

nr 17 do protokołu) oraz informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Starogardzie Gd. 

dotyczącą oświadczeń majątkowych za 2021 rok Burmistrza Miasta Skórcz oraz 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Skórczu (załącznik nr 18 do protokołu).  

W następnej kolejności, Burmistrz Janusz Kosecki przedstawił informację Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Starogardzie Gdańskim o wynikach przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych za 2021 rok pracowników Urzędu Miejskiego w Skórczu (załącznik 

nr 19 do protokołu).  

Radny Roman Pietrzykowski w imieniu mieszkańców podziękował pani Annie 

Bielińskiej za godne reprezentowania organów ścigania w zakresie niszczenia mienia 

prywatnego. Organy ścigania nie stanęły na wysokości zadania, ale pani Ania stanęła i 

mieszkańcy, których mienie było niszczone, prosili, aby podziękować.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, na jakim etapie jest miasto, jeżeli chodzi 

o dystrybucję opału? 
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Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że jesteśmy po rozmowach z przedsiębiorcą, 

który wyraził zgodę na dystrybucję węgla, który zakupi Gmina Miejska Skórcz. Mamy 

wszystkie czynności wymagane przepisami prawa zrealizowane. Jesteśmy zgłoszeni i w 

„Ciepłym mieszkaniu” i w PGE Paliwa. Czekamy teraz za stosowną umową z PGE Paliwa, 

byśmy mogli podjąć działania w kwestii zamówienia węgla. Na ten moment mieszkańcy 

zadeklarowali zakup ponad 500. ton węgla do Gminy jako dystrybutora. Węgiel będzie w 

dwóch frakcjach – orzech i groszek. Z tego, jakie mamy informacje z PGE Paliwa, to frakcja 

groszku będzie posiadała wielkość eko groszku. Co do kaloryczności, zawartości siarki i 

zawartości popiołu, tego nie wiemy. Mamy stosowne certyfikaty otrzymać.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, jaka jest procedura, żeby taki węgiel 

nabyć? 

Burmistrz wyjaśnił, że mieszkaniec będzie musiał złożyć wniosek. Zostanie on 

rozpatrzony. Na podstawie wniosku i dodatku węglowego, który mieszkańcy otrzymali, 

wniosek taki zostanie rozpatrzony. Mieszkańcowi zostanie wystawiona faktura. Jak zapłaci za 

fakturę, otrzyma informację, że może udać się do składu po odbiór.  

Przewodniczący Czapiewski pytał, jaka będzie cena dla mieszkańca za tonę, na co 

Burmistrz odpowiedział,  że 2 000 zł.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, jaką ilość mieszkaniec może zakupić? 

Burmistrz Janusz Kosecki wyjaśnił, że 1,5 tony do końca roku i z tego, jaką mamy 

wiedzę, 1,5 tony po nowym roku.  

Przewodniczący Czapiewski pytał, czy każdy może się zgłosić, aby zakupić taki 

węgiel, czy tylko taki mieszkaniec, który ma zgłoszone w urzędzie, że taki piec posiada? 

Burmistrz odpowiedział, że nie każdy może się zgłosić. Te osoby, którym zostały 

przyznane dodatki, im przysługuje zakup po preferencyjnych cenach. Chociaż tak naprawdę, 

nie wszystkim, jak się okazuje.  

Pan Roman Jerkiewicz pytał, jak to ma wyglądać? Żeby tak kupować węgiel bez 

oglądania, na co Burmistrz odpowiedział, że myśli, iż nic nie stoi na przeszkodzie, żeby 

najpierw towar obejrzeć, a dopiero potem przyjść i zadeklarować, że kupujemy.  

Wiceprzewodniczący Marian Firyn pytał o kwestię transportu węgla ze składu, na co 

Burmistrz Janusz Kosecki wyjaśnił, że to zadanie jest realizowane razem z Gminą Wiejską 

Skórcz i Gminą Osiek i mamy wspólnego dystrybutora i w tej kwestii także odbyło się 

spotkanie w dniu wczorajszym. Rozmawialiśmy m.in. o kwestiach związanych z transportem 

węgla do nieruchomości położonych na terenie tych trzech gmin. Tak, jak mówią przepisy 

ustawy, każdy za transport węgla zapłaci indywidualnie. My gwarantujemy w cenie tych 2000 
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tys. zł to, że ten węgiel dojedzie z portu do Skórcza, tutaj będzie rozładowany, poważony i na 

placu czeka na wskazanie przez mieszkańca dokąd ma być zawieziony. Mieszkaniec za 

transport płaci indywidualnie. Tak samo mieszkańcy będą płacić indywidualnie, jeżeli 

dystrybutor będzie miał taką fizyczną możliwość, za pakowanie węgla w worki. O tym także 

wczoraj rozmawialiśmy. To nie wchodzi w zakres tej ceny 2000 zł. To będzie stawka ustalana 

indywidualnie przez dystrybutora. Z tego, co się orientowaliśmy, to w tej chwili minimalna 

cena za poworkowanie tony węgla wynosi 150 zł.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XLII sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.25. Protokół zawiera 8 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 19 załączników. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej 

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 09.11.2022 r.  


